
 

Уважаеми д-р Пенчев,  

искам да изразя пред Вас дълбоката си благодарност към Вашите сътрудници д-р Михайлов, г-жа 

Павлина Пенева и г-жа Десислава Панова за изключителното им хуманно отношение  към жена ми 

и мен. Минаха няколко дни от нашето посещение  на Враня 20, но продължаваме  в семейството 

си да говорим за тези прекрасни хора. Окуражен съм да мисля, че в нашето здравеопазване има 

хора,които го правят много по-близо и хуманно към пациентите, отколкото в страни като 

Германия,  Англия и Канада, които познавам добре. Желая на Вас и Вашите сътрудници много 

радостни и  хубави дни, изпълнени с успешни грижи за здравето на хората. Още веднъж -

БЛАГОДАРЯ! 
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